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В статье исследуется законодательство в сфере территориального общественного самоуправления (ТОС). 
Проведенный анализ позволил выявить основные недостатки в правовом регулировании деятельности ТОС.
Автором сделан вывод о том, что федеральное законодательство, регулирующее деятельность ТОС, нуждается в 
совершенствовании. Автором сформулированы конкретные предложения по дальнейшему совершенствованию 
законодательства в части регулирования организации и деятельности ТОС.
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The article surveys legislation in the sphere territorial public self-government (TSG). The held analysis on the subject of 
the research made it possible to reveal major shortcomings in the legal regulation of the territorial public self-government. 
The author were made conclusion that is made that the federal legislation governing the activities of the territorial public 
self-government needs improvement. The author are formulated by concrete proposals to further improve legislation with 
respect regulation a organization and activities TSG.
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